

No. 44910. Multilateral

CONVENTION ON THE RIGHTS OF PERSONS WITH DISABILITIES. NEW YORK, 13 DECEMBER 2006 [*United Nations, Treaty Series, vol. 2515, I-44910.*]

WITHDRAWAL OF INTERPRETATIVE DECLARATION

Mexico

Notification deposited with the Secretary-General of the United Nations: 3 January 2012

Registration with the Secretariat of the United Nations: ex officio, 3 January 2012

RATIFICATION

Mozambique

Deposit of instrument with the Secretary-General of the United Nations: 30 January 2012

Date of effect: 29 February 2012

Registration with the Secretariat of the United Nations: ex officio, 30 January 2012

OPTIONAL PROTOCOL TO THE CONVENTION ON THE RIGHTS OF PERSONS WITH DISABILITIES. NEW YORK, 13 DECEMBER 2006 [*United Nations, Treaty Series, vol. 2518, A-44910.*]

ACCESSION

Mozambique

Deposit of instrument with the Secretary-General of the United Nations: 30 January 2012

Date of effect: 29 February 2012

Registration with the Secretariat of the United Nations: ex officio, 30 January 2012

N° 44910. Multilatéral

CONVENTION RELATIVE AUX DROITS DES PERSONNES HANDICAPÉES. NEW YORK, 13 DÉCEMBRE 2006 [*Nations Unies, Recueil des Traités, vol. 2515, I-44910.*]

RETRAIT DE DÉCLARATION INTERPRÉTATIVE

Mexique

Dépôt de la notification auprès du Secrétaire général de l'Organisation des Nations Unies : 3 janvier 2012

Enregistrement auprès du Secrétariat des Nations Unies : d'office, 3 janvier 2012

RATIFICATION

Mozambique

Dépôt de l'instrument auprès du Secrétaire général de l'Organisation des Nations Unies : 30 janvier 2012

Date de prise d'effet : 29 février 2012

Enregistrement auprès du Secrétariat des Nations Unies : d'office, 30 janvier 2012

PROTOCOLE FACULTATIF SE RAPPORTANT À LA CONVENTION RELATIVE AUX DROITS DES PERSONNES HANDICAPÉES. NEW YORK, 13 DÉCEMBRE 2006 [*Nations Unies, Recueil des Traités, vol. 2518, A-44910.*]

ADHÉSION

Mozambique

Dépôt de l'instrument auprès du Secrétaire général de l'Organisation des Nations Unies : 30 janvier 2012

Date de prise d'effet : 29 février 2012

Enregistrement auprès du Secrétariat des Nations Unies : d'office, 30 janvier 2012